
Protokół nr 4/99 
 

z IV sesji Rady Powiatu Wejherowskiego 
w dniu 02.03.99 r. o godzinie 10.00 

 
 
 
 Przewodniczący posiedzenia Pan Eugeniusz Gajewski powitał zebranych 
Radnych oraz przybyłych gości na IV posiedzeniu Rady Powiatu 
Wejherowskiego. 
 
Ad. 1. 
 Po stwierdzeniu prawomocności posiedzenie na podstawie listy 
obecności (załącznik nr 1) Przewodniczący otworzył obrady, po czym zapytał o 
uwagi do porządku obrad, który członkowie posiedzenia otrzymali wraz z 
zawiadomieniami.  
Jako pierwszy głos zabrał Pan Grzegorz Szalewski prosząc o przyjęcie do 
porządku obrad obok punktu 6 dotyczącego uchwały w sprawie Powiatowego 
Rzecznika Praw Konsumentów dodać punkt 6 A mianowicie uchwałę o 
powołaniu konkretnej osoby na powyższe stanowisko.  
Pan Wice starosta Marek Panek zaproponował, natomiast włączenie do 
porządku obrad po punkcie 6 uchwał: 
7.  w sprawie utworzenia Zespołu Szkół Specjalnych Nr 1 w Wejherowie – 

druk  nr 5 
8. w sprawie utworzenia Zespołu Szkół dla Niesłyszących Nr 2 w Wejherowie 

-  druk nr 6 
9. w sprawie założenia publicznego Gimnazjum w Wejherowie - druk nr 7 
10. w sprawie założenia publicznego Gimnazjum Nr 2 w Wejherowie – druk nr 

8 
11. w sprawie przekształcenia szkół Podstawowych Specjalnych  Nr 7 i Nr 10 

funkcjonujących w strukturze organizacyjnej Specjalnego Ośrodka 
Szkolno-Wychowawczego  Nr 2 Dla Niesłyszących  w Wejherowie  oraz 
Szkoły Specjalnej w Rumi – druk nr 9 

12. w sprawie utworzenia Zespołu Szkół Specjalnych Nr 3 w Rumi – druk nr 10 
13. w sprawie założenia publicznego Gimnazjum Nr 3 w Rumi – druk nr 11. 
Innych propozycji nie zgłoszono. Po przeprowadzeniu głosowania kolejnych 
propozycji jednogłośnie przyjęto nowy porządek obrad, w którym 
dotychczasowe punkty 7,8,9 otrzymały odpowiednio numery 14,15,16. 
Następnie Przewodniczący zapytał o uwagi do protokołu z poprzedniej sesji, 
który był do wglądu w Biurze Rady. Uwag nie zgłoszono i w przeprowadzonym 
głosowaniu jednogłośnie przyjęto w/w protokół.  
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Ad.2.   
 Realizując punkt 2 porządku obrad Przewodniczący udzielił głosu 
Staroście, który przedstawił sprawozdanie z prac Zarządu miedzy sesjami. W 
tym czasie odbyło się 5 posiedzeń Zarządu, na których poruszano sprawy, które  
przedstawiono w załączniku nr 3. 
Następnie Starosta odczytał list Arcybiskupa Tadeusza Gocłowskiego do Rad 
Powiatu dotyczący przybycia Ojca Świętego do Polski.  
Przewodniczący zapytał zebranych o pytania do Pana Szalewskiego.  
Jako pierwszy głos zabrał Pan Bach zapytując o szanse zapełnienia wakatów w 
wejherowskiej Policji. Na co Starosta powiedział, że zostały przeprowadzone 
rozmowy z Komendantem Wojewódzkim Policji o oddelegowanie pracowników 
zatrudnionych w prewencji a zamieszkałych na terenie Powiatu 
Wejherowskiego - mają być tutaj oddelegowani, poza tym ogłaszany jest ciągły 
nabór do pracy w Policji w prasie całego Powiatu. Przewodniczący Komisji 
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego zauważył, że sprawa wakatów była 
jedną z trzech przedłożonych Staroście. Drugą była sprawa związana z 
zlokalizowaniem na terenie Wejherowa aresztu śledczego, z którego policjanci 
konwojują aresztantów na sale rozpraw. Następną sprawą było przyznanie 
dodatkowych 17 etatów dla Powiatu Wejherowskiego, jako że w statystyce 
przestępstw, która jest podstawą do przyznawania etatów nie uwzględniono 
przestępczości w Rumi. Komisja prosiła o interwencję również w tych 
sprawach. Radny Wolski zapytuje jak wygląda realizacja tych postulatów. W 
odpowiedzi Pan Szalewski powiedział, że w tych sprawach są prowadzone 
rozmowy między innymi z Panem Sowińskim i Komendantem Wojewódzkim. 
W związku z tym, że nie było więcej pytań do Starosty, Przewodniczący 
przeszedł do następnego punktu porządku obrad. 
 
Ad. 3.  
 W sprawie Statutu Powiatu Pan Gajewski udzielił głosu 
Przewodniczącemu Komisji Organizacyjno-Prawnej. 
Pan Labuda powiedział iż prace nad statutem prowadzone były w ciągu 7 
posiedzeń. Komisja uznała za celowe ujecie Statutu w rozdziały (grupy 
tematyczne). Głównym celem było ustalenie takiego Statutu, który będzie 
aktualny również po upływie kadencji obecnej Rady. Po czym Pan Labuda 
przeszedł do przedstawienia autopoprawek zawartych w załączniku nr 4 do 
protokołu. Pan Labuda przedstawił również propozycje zmian Klubu SLD, który 
proponuje aby w §67 pkt. 3 wykreślić pierwsze słowa w brzmieniu “Bez zgody 
Zarządu Powiatu” - taka poprawka jest niemożliwa, ponieważ jest niezgodna z 
ustawą.  
W związku z tym, że nie było pytań do Pana Labudy Przewodniczący zapytał 
Pana Krawca czy Klub SLD podtrzymuje wniosek. Na co Przewodniczący 
Klubu powiedział, że tak. Powyższy wniosek podtrzymał również Pan 
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Mazurowski uzasadniając  tym, że przy obecnym zapisie Rada zostaje 
ubezwłasnowolniona i może zaistnieć taka sytuacja, że będzie uchwalony budżet 
a nie będzie na niego pokrycia finansowego. W Odpowiedzi pan Labuda 
powiedział, iż tego naprawdę zmienić nie można. Po czym Przewodniczący 
zapytał czy Klub podtrzymuje swój wniosek. Po otrzymaniu odpowiedzi 
twierdzącej Pan Gajewski zarządził głosowanie, w wyniku którego wniosek 
Klubu SLD upadł przy 6 głosach za, 40 – przeciw i 6 wstrzymujących się.  
Jako następna głos zabrała Pani Bujanowicz, która przedstawiła swoje uwagi 
dotyczące: 

1. §10 ust. 3. według Klubu PS należy skreślić wyraz “oraz” a po 
wyrazie “obrad” dopisać “reprezentowanie Rady na zewnątrz” przez 
tego Przewodniczącego; 

2. §17 ust. 5 pkt. 2 skreślić “z wnioskiem pisemnym”, ponieważ 
wnioski składane na piśmie ograniczają swobodę poruszania się; 

3. §33 ust. 2 pkt. 1 wyraz  “rady” należałoby zastąpić słowem 
“obrad’ ta sama uwaga tyczy się do punktu 7 w/w §; 

4. §60 trzeba by skreślić ostatni akapit “w okresie od poprzedniej 
sesji” a w  miejsce Klub proponuje wpisać “w okresie 
międzysesyjnym”; 

Pani Bujanowicz stwierdziła, że wnioski są złożone na piśmie i poprosiła o ich 
ocenę. W odpowiedzi na wnioski Pani Sekretarz Komisji 
Organizacyjno-Prawnej Pan Labuda wyraził swoje zdziwienie, iż Pani 
Bujanowicz nie przedstawiła swoich uwag na posiedzeniu Komisji. 
Następnie na wniosek Klubu AWS Przewodniczący ogłosił przerwę.  
Wznawiając obrady Pan Gajewski udzielił głosu Panu Lawbudzie,  który 
przedstawił stanowisko Komisji Organizacyjno-Prawnej co do uwag 
wniesionych przez Radną Bujanowicz. Komisja przychyliła się do wniosku 
dotyczącego §10. Przewodniczący zarządził głosowanie w/w wniosku, który 
przeszedł przy jednym głosie wstrzymującym się. Do drugiego wniosku 
dotyczącego §17 Komisja nie przychyliła się i w przeprowadzonym głosowaniu 
wniosek upadł. Do wniosków 3 i 4 Komisja Organizacyjno-Prawna odniosła się 
pozytywnie i oba zostały przyjęte większością głosów.  
Następnie Radny Labuda wystąpił w imieniu Pana Mizaka, który uważa iż 
należy dokonać korekty w §47 ust. 2. Komisja Organizacyjno-Prawna uważa, że 
ustęp ten należy utrzymać w pierwotnym brzmieniu, ponieważ radni i tak mają 
możliwość reprezentować swoje stanowisko indywidualnie oraz poprzez Kluby, 
a więc pozostawienie takiej formy nie ogranicza w żaden sposób radnych. 
Ostatecznie stwierdzono, że ust. 2 § 47 należy wykreślić. Przewodniczący 
zarządził głosowanie. Za skreśleniem w/w fragmentu głosowało 25 Radnych, 
natomiast przeciw było 20 osób a wstrzymało się 6. Wniosek przeszedł 
większością głosów. W związku, z tym że nie było innych uwag do Statutu 
Powiatu Przewodniczący ogłosił głosowanie nad poprawionym Statutem, który 
przyjęto większością głosów przy 2 głosach wstrzymujących się.  
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Ad. 4. 
 Przewodniczący realizując punkt 4 porządku obrad udzielił głosu Panu 
Staroście Powiatu Wejherowskiego, który powiedział że na podstawie ustawy o 
Samorządzie Powiatowym na wniosek Zarządu Powiatu Rada Powiatu uchwala 
co następuje zgodnie z drukiem nr 2. Po odczytaniu projektu uchwały Starosta 
zwrócił się z prośbą o uchwalenie regulaminu w zaproponowanej formie aby 
Starostwo mogło działać zgodnie z prawem.  
Przewodniczący udzielił głosu Panu Reszke, który zapytał skąd tak szczegółowe 
zadania dla poszczególnych komórek np. organizowania i prowadzenia izb 
wytrzeźwień (w pkt. 54) oraz np. prowadzenie spraw związanych z dystrybucją 
filmów (w pkt.6). Według Radnego Reszki w Regulaminie powinno być zawarte 
to co teraz należy do zadań Powiatu. Na co Pan Szalewski powiedział, że takie 
zadania są zawarte w przepisach a Regulamin ma służyć nie tylko obecnej 
kadencji.   
Jako następny głos zabrał Pan Mówka, kory zaproponował następujące uwagi: 

1. na str. 4 w §9 gdzie mówi się o kierowaniu wydziałami jest zapis 
w pkt. 4 mówiący o tym, że samodzielne stanowiska pracy podlegają 
bezpośrednio Staroście, wnioskuje o to aby to zdanie wykreślić w 
całości; 

2. na str. 10 w §17 pkt.3, który mówi że Biuro Rady ma 
protokołować posiedzenia Komisji, zdaniem Radnego te czynności 
powinni wykonywać sekretarze w związku z tym jest propozycja 
wykreślenia wyrazów: “ i posiedzeń Komisji” 

3. następna uwaga dotyczy powiązań jednostek organizacyjnych 
takich jak  Powiatowe Centrum Pomocy czy Powiatowy Zarząd Dróg 
itp. one funkcjonują  w regulaminie organizacyjnym w zakresie zadań 
poszczególnych wydziałów np. wydział organizacyjny ma zapisane, że 
część jego zadań realizuje Gospodarstwo Pomocnicze, byłoby 
sprawniej, gdyby każdy wydział miał podporządkowany nadzór nad 
realizacją zadań, które ma wpisane do zadań podstawowych a 
realizowane będą przez jednostkę organizacyjną. Dlatego też powinno 
się wprowadzić taki zapis, że wydział np. organizacyjny prowadzi 
nadzór nad realizacją zadań wykonywanych przez np. Gospodarstwo 
Pomocnicze itd. Taka forma powoduje, że regulamin jest bardziej 
czytelny. 

4. na str. 36 w §37 w pkt. 5 i 6 pojawia się pojecie konferencji 
zwoływane przez Naczelnika Rady i Zarządu, która ma na celu 
wykreowanie aktu prawnego, potem jest szereg ustaleń dotyczących 
wniosków większości mniejszości itd. – czy jest sens utrzymywać taką 
zaawansowaną procedurę skoro to i tak o tym decyduje naczelnik a nie 
Starosta. 
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5. na str. 41 w §56 w pkt. 2 pojawił się wyraz “oddział”, który 
powinien być zastąpiony słowem “referat” 

6. na str. 34 w §32 w pkt.1 należałoby zapisać: “wnioski Komisji 
oraz zapytania i interpelacje Radnych”  

7. na str. 13 w pkt. Powinno być konkretne przyporządkowanie 
jednostek organizacyjnych takich jak ZOZ.  

Następnie Przewodniczący udzielił głosu Panu Sikorze, który zauważył iż w 
skład regulaminu wchodzi również Schemat Organizacyjny Powiatowej 
Administracji Zespołowej powiatu Wejherowskiego i proponuje dodać w 
nazwie komórki: “Wydział Edukacji, Kultury i Sportu” dodać słowo 
“Turystyki”. Pani Rogala-Kończak zapytała jednocześnie jaka jest korelacja 
między stanowiskiem Rzecznika Prasowego a stanowiskiem ds. Promocji i 
Rozwoju. Radna zauważała również błąd w słowie “masmedia”. 
Po zgłoszonych uwagach Przewodniczący ogłosił przerwę na wniosek Starosty.  
Wznawiając obrady Pan Gajewski udzielił głosu Staroście Powiatowemu, który 
ustosunkował się pozytywnie do wniosku Pana Sikory. W ogłoszonym 
głosowaniu wniosek przeszedł większością głosów. Następnie Pan Szalewski 
ustosunkował się do uwag pana Mówki: 
1. w §9 proponuje się dopisanie po słowach  “samodzielne stanowiska pracy” 

słów: “ nie wchodzące w skład wydziałów”; wniosek poddano głosowaniu, w 
wyniku którego został przyjęty. 

2. w §18 proponuje się dodanie zdania: “Wydział sprawuje nadzór nad 
realizacją zadań wykonywanych przez te jednostki”. Wniosek poddano 
głosowaniu, w którym został on przyjęty przy jednym głosie wstrzymującym 
się.  

3.  w §24 po przedostatnim zdaniu tegoż § proponuje się dopisanie zdania: 
“Wydział sprawuje nadzór nad realizacja zadań wykonywanych przez tę 
jednostkę.” Wniosek przeszedł jednogłośnie.  

4. W §24 pkt.3 podpunkt 4 po pierwszym zdaniu proponujemy dopisać: 
“wydział sprawuje nadzór nad realizacja zadań z dziedziny edukacji, kultury, 
sportu i turystyki wykonywanych przez jednostki organizacyjne”; 
zarządzono głosowanie, w którym wniosek przyjęto. 

5. W §28 zamiast słowa “masmedia” proponuje się zapis: “Współpraca ze 
środkami masowego przekazu” –  wniosek przeszedł.  

6. W §32 pkt. 2 zapis powinien brzmieć: “wnioski Komisji oraz zapytania  i 
interpelacje”; w głosowaniu wniosek przeszedł przy jednym głosie 
wstrzymującym się. 

7. Natomiast w §37 proponuje się wykreślenie pkt.: 5 i 6; również ten wniosek 
przeszedł przy jednym głosie wstrzymującym się. 

8. W §57 należy zmienić słowo “oddziałów” na “referatów”; w 
przeprowadzonym głosowaniu wniosek przeszedł jednogłośnie. 

Po przegłosowaniu kolejnych propozycji Starosta zaproponował głosowanie nad 
całym regulaminem z nowowprowadzonymi poprawkami.   
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Następnie Przewodniczący zapytał o pytania. Na co Pani Rogala-Kończak 
upomniała się o odpowiedź na swoje pytanie dotyczące rzecznika prasowego i 
rzecznika ds. Promocji. W odpowiedzi Pan Szalewski powiedział, że Rzecznik 
Prasowy zajmuje się prasą i kontaktami z prasą, natomiast Pełnomocnik ds. 
Promocji ma się zajmować strategią Powiatu i sprawami gospodarki.  
W związku z tym, że nie było innych uwag do omawianego regulaminu 
Przewodniczący zarządził głosowanie, w którym 50 osób było za przyjęciem 
regulaminu. Uchwała została przyjęta.  
 
Ad. 5.  
 Realizując punkt 5 porządku obrad Przewodniczący udzielił głosu 
Staroście, który odczytał projekt uchwały w sprawie powołania Powiatowego 
Centrum Pomocy Rodzinie (druk nr 3). Do projektu uwag nie zgłoszono więc 
Pan Gajewski ogłosił głosowanie, po którym uchwała została przyjęta.  
 
Ad. 6. 
 Przewodniczący ponownie udzielił głosu Panu Szalewskiemu, który 
powiedział, że w tym punkcie proponuje się głosowanie nad dwiema 
uchwałami: jedna dotycząca powołania Rzecznika Praw Konsumentów jako 
funkcji druga zaś powołania na to stanowisko konkretnej osoby. Po 
przeprowadzeniu dyskusji stwierdzono iż przeprowadzi się głosowanie nad 
pierwotną wersją uchwały. Starosta na stanowisko Rzecznika Praw 
konsumentów zaproponował Panią Hannę Janiak, która spełnia ustawowe 
wymagania dotyczące pełnienia w/w funkcji. Następnie Przewodniczący ogłosił 
głosowanie nad projektem uchwały (druk nr 4/1zm). Projekt został przyjęty 
jednogłośnie.  
 
Ad. 7. 
 Przechodząc do punktu 7 porządku obrad Przewodniczący udzielił głosu 
Panu Markowi Pankowi, który powiedział że z powodu  reformy szkolnictwa 
do 15 marca muszą być ustalone jednostki, w których będą mieściły się 
gimnazja. W związku z powyższym Wice starosta odczytał projekt uchwały 
(druk nr 5) prosząc jednocześnie o pytania.  
Przewodniczący udzielił głosu Panu Wiesławowi Szczygłowi, który zapytał 
dlaczego radni nie otrzymali uchwał na 7 dni przed sesją. Na co Pan Panek 
powiedział, że jest to związane z wejściem w życie nowych przepisów 
dotyczących szkolnictwa specjalnego. Następnie przewodniczac6y udzielił 
głosu Panu Tamkunowi – Przewodniczącemu Komisji Edukacji, który stwierdził 
iż Komisja pozytywnie odniosła się do utworzenia gimnazjum w OSW-1, 
OSW-2 i Szkole Specjalnej Nr 2 w Rumi. Negatywnie zaopiniowano utworzenie 
gimnazjum w Szkole Przyszpitalnej ze względu na dużą rotację dzieci.  
W związku z tym, że nie było więcej uwag do punktu 7, Przewodniczący 
zarządził głosowanie, w którym uchwała przeszła jednogłośnie.  
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Ad. 8.  
 
 Głos zabrał Pan Panek. Odczytał projekt uchwały (druk nr 6) i 
zaproponował dopisanie po słowie “niesłyszących” również wyrazu “i 
niedosłyszących”.  
Pan Reszke zwrócił się z pytaniem do dyr. OSW-2 –  Pana Gazdy z pytaniem 
co z dziećmi  spoza województwa Pomorskiego, które są w tym Ośrodku i jak 
będzie wyglądało ich finansowanie. Na co Pan Gazda stwierdził, że na dzieci, 
które będą przebywały w szkole będzie subwencja.   
W przeprowadzonym głosowaniu w/w uchwała została przyjęta jednogłośnie.  
 
Ad. 9.  
 Projekt uchwały (druk nr 7) przedstawił Pan Panek, który zaproponował 
aby dopisać po wyrazie “publicznego” słowo “specjalnego” w tytule uchwały, 
żeby nie było niedomówień. Wiceprzewodniczący proponuje zmianę również w 
§5, który powinien brzmieć: “ Uchwała wchodzi w życie z dniem 1 września 
1999 r. po opublikowaniu w “Dzienniku Urzędowym Województwa 
Pomorskiego”. Następnie Przewodniczący udzielił głosu Panu Reszke, który 
zauważył iż już została podjęta uchwała o powołaniu gimnazjum Specjalnego 
Nr 1, nie można dublować uchwał. Pan Radny Adamczyk powiedział w kwestii 
wyjaśnienia, że została źle zaplanowana kolejność uchwał – najpierw powinno 
być powołane gimnazjum potem zespół szkół. W związku z powyższym Pan 
Reszke wycofał swój wniosek. Innych uwag nie było i w przeprowadzonym 
głosowaniu projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 10.  
 Przechodząc do następnego punktu porządku obrad Przewodniczący 
udzielił głosu Radnemu Pankowi, który przedstawił kolejny projekt uchwały 
(druk nr 8), wnosząc jednocześnie o dopisanie słowa “specjalne”. Pan Molak 
oponował za tym, żeby nie dopisywać tego słowa, bo jest to szkoła dla 
niesłyszących i niedosłyszących a w dotychczasowej nazwie nie ma tego 
wyrazu. Pan Panek jednak w ramach wyjaśnienia powiedział, że “specjalny” nie 
świadczy o poziomie intelektualnym. Starosta natomiast uważał, że ze 
względów społecznych należy opuścić słowo “specjalna. Przewodniczący 
poddał pod głosowanie wniosek o niedopisywanie słowa “specjalne”. Wniosek 
poparli wszyscy członkowie posiedzenia. Innych uwag do projektu uchwały nie 
było w związki z tym Pan Gajewski zarządził głosowanie nad projektem, który 
przeszedł jednogłośnie.  
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Ad. 13. 
 Następnie przewodniczący przeszedł do punktu 13 porządku obrad w 
związku z tym iż najpierw powinno być powołane gimnazjum potem zespół 
szkół. Jako pierwszy głos zabrał ponownie Pan Panek przedstawiając projekt 
uchwały (druk nr 11), postulując za dopisaniem słowa “specjalne”, który w 
wyniku głosowania został przyjęty. Następnie Pan Reszke powiedział odnośnie 
§2, iż nie powinno się ograniczyć terytoriom może lepiej zapisać “Powiatu 
Wejherowskiego”. W odpowiedzi Pan Panek powiedział, że szkoła nie ma 
internatu i w związku z tym konieczne jest określenie terenu. Konieczność 
określenia terytorium wynika też z przepisów, po czym Radny Reszke wyciofał 
swój wniosek. Pani Rogala-Kończak powiedziała, że odnośnie tego paragrafu 
powinno się dopisać słowo “wsi” Łężyce. W przeprowadzonym głosowaniu 
wniosek przyjęto jednogłośnie.  
 
Ad. 12.  
 Realizując punkt 12 Przewodniczący udzielił głosu Panu Pankowi, który 
przedstawił projekt uchwały (druk nr 10), do którego poprawek nie zgłoszono i 
w ogłoszonym głosowaniu uchwała została przyjęta.  
 
Ad. 11. 
 Projekt uchwały (druk nr 9) również przedstawił Wiceprzewodniczący 
zauważając jednocześnie iż nastąpił błąd w maszynopisie, w podstawie prawnej; 
ma być - art. 2 ust.1 a nie ust. 2. Zdaniem Radnego Panka w §1 w punkcie c 
należy dopisać słowo “i niedosłyszących”. Radny Adamczyk powiedział iż 
brakuje paragrafu dotyczącego klasy ósmej, powinien znaleźć się zapis o tym, 
że uczniowie klas ósmych ukończą szkołę na dotychczasowych zasadach. 
Przewodniczący zarządził głosowanie nad wnioskiem Pana Adamczyka, który 
został przyjęty jednogłośnie. Następnie przeprowadzono głosowanie nad 
projektem uchwały, w którym została ona przyjęta.  
 
Ad. 14. 
 Przewodniczący poprosił o interpelacje i zapytania Radnych.  
Jako pierwsza głos zabrała Pani Rogala-Kończak, która zwróciła się z prośbą o 
interwencję w sprawie parkingu przy Urzędzie Skarbowym zauważając 
jednocześnie że problem częściowo może rozwiązać usunięcie znaku zakazu 
przy pobliskiej ulicy. Radna zauważyła również, że dniami sesyjnymi miał być 
piątek i członkowie Rady na to się przygotowali a obecnie sesje zwołuje się we 
wtorek. Na co Przewodniczący powiedział, że Rada jest uzależniona od szkoły. 
Starosta natomiast powiedział iż następna sesja odbędzie się również we wtorek 
a mianowicie 30 marca 1999 r. i będzie dotyczyła budżetu. Jako następny głos 
zabrał Pan Reszke poruszając sprawę godzin przyjęć Urzędu Skarbowego - są 
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one bardzo uciążliwe dla petentów i z tym wiąże się  zatłoczenie na parkingu. 
Następnie zdaniem Radnego Powiat Wejherowski powinien mieć oddzielny 
Zarząd Dróg (niezależny od Zarządu Dróg Powiatu Puckiego). Inną sprawą 
równie drażliwą jest według Pana Reszke odzyskanie utraconego mienia. 
Istniejący kiedyś Powiat Wejherowski wybudował ze składek ośrodek 
wypoczynkowy nad jeziorem wysokim, potem Wojewoda przejął ośrodek. 
Radny występuje z prośbą o interwencję w sprawie odzyskania utraconego 
mienia, bo skoro wrócił Powiat powinno to wrócić do Powiatu. Jako następny 
głos zabrał Pan Szalewski stwierdzając, że interpelacje w sprawie dotyczącej 
godzin urzędowania Urzędu Skarbowego, parkingu przy US i zwrócenia 
utraconego mienia będą prowadzone rozmowy z odpowiednimi osobami.  
 
Ad. 15. 
 Realizując punkt 15 porządku obrad Przewodniczący udzielił głosu Panu 
Tamkunowi, który ogłosił iż posiedzenie Komisji Edukacji oraz Kultury, Sportu 
i Turystyki odbędzie się dnia 04.03.1999 r. o godzinie 16.00. Jako następny głos 
zabrał Pan Reszke i powiedział, wnioski dotyczące budżetu należy składać do 
10.03.1999 r. do godziny 13.00.  
 
Ad. 16.  
 Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Eugeniusz Gajewski   
zamknął IV Sesję Rady Powiatu Wejherowskiego.  
 
 
 
 
Załączniki: 
1. Lista obecności radnych. 
2. Lista obecności zaproszonych gości. 
3. Sprawozdanie z prac zarządu między sesjami. 
4. Zmiany proponowane przez Komisję Organizacyjno-Prawną do projektu 

statutu Powiatu Wejherowskiego. 
 
 
 
 

Posiedzeniu przewodniczył: 
Protokołowała: 
Iwona Langa 
 


